
De suggestie om de relatiemanager evenementen van de gemeente (in persoon: Ies Bos) hierbij 
ondersteuning bij de te laten geven is een terechte suggestie en zullen wij in voorkomende gevallen 
ook zo oppakken.  In dit concrete geval met betrekking tot het benefietconcert, was de problematiek 
niet bekend bij de gemeente, i c. bij de gemeentelijke relatiemanager evenementen. Dit heeft te 
maken met het feit dat hij net zijn intrede had gedaan. Maar vooral ook door het feit dat het 
evenement in de Veluwehal had moeten plaatsvinden. Daarvan waren we niet goed op 
hoogte.  Kleine vergunningen in Veluwehal worden niet door de gemeente afgedaan.  De 
relatiemanager Ies Bos heeft inmiddels maatregelen getroffen om ook goed aangesloten te zijn op 
evenementen die in Veluwehal worden uitgevoerd, zodat hij de nodige ondersteuning kan bieden.

(Antwoord is afkomstig van Bert Komdeur)


